

Serving Directions




Turn the bottle upside down, a drop will fall out from the hole.

For infants, apply 1 drop daily onto a washed spoon, serve directly, or into baby's mouth.

Or serve with milk, juice or food.

CATALO Baby's Vitamin D3 Drops is specially designed for babies to support the growth of strong teeth, bones, immunity and muscle. Each drop contains 10mcg of vitamin D3, which is equivalent to 400 IU as recommended by the American Association of Pediatrics(AAP) for the daily needs of every child below 12 months, especially those are breastfed.* It helps the child develop immunity and strong growth.

It contains no artificial flavors, colors, or preservatives. As simple as one drop every day and that is all the baby needs in a day.

Main Functions:

- Develops strong bone by optimizing calcium absorption
- Promotes muscle health
- Builds and maintains strong teeth
- Essential for immune system development

Suitable For: Breastfed babies, infants and children with limited outdoor activities with concerns of bone, muscle, teeth, and immune health



Baby's D₃ Drops

嬰兒天然維他命D3滴劑

Essential and Natural Sunshine Vitamin D₃

Promotes Healthy Bone Growth

Supports Muscle Strength & Immunity




5ml (0.17 fl.Oz)

DIETARY SUPPLEMENT

Nutrition Information

Serving Size: 1drop (0.036ml)

Servings Per Container: About 139

Amount Per Serving

Vitamin D3 (as Cholecalciferol from Lanolin source)	10mcg	400IU
Energy (kcal)	0.3	Carbohydrates (g) 0
Total Fat (g)	0	- Sugars (g) 0
- Saturated Fat (g)	0	Protein (g) 0
- Trans Fat (g)	0	Sodium (mg) 0

Ingredients	Extra Virgin Olive Oil, Natural Vitamin D3 (as Cholecalciferol from Lanolin source)
Storage	Before opening: Store bottle upright at 15-25°C, keep in a dry and cool place and avoid direct sunlight. After opening: Store bottle with cap in refrigerator (4°C).
Net Weight	5ml

* Infants consuming less than 1L of infant formula daily.

Do not exceed 1 drop per day unless directed by your healthcare professional. Do not use if cap seal is broken. Keep out of reach of children.

Made in USA

Manufactured by cGMP certified facility for CATALO Natural Health USA Inc. City of Industry, CA 91748, USA

Asia-Pacific Distributor: CATALO Natural Health Foods 5/F, Suite C-D, 15 Cheung Shun St., Hong Kong

Customer Hotline: (852) 3556 8686

CATALO.COM



Product Code
3386

建議食法




將瓶子倒置，毋須搖晃瓶身，滴劑會於瓶口自然滴出。

0歲以上的嬰幼兒：每日1滴，將滴劑滴在乾淨的湯匙直接餵服或嬰兒口中；或可混和在牛奶、食物和飲品中食用。

美國家得路嬰兒天然維他命D3滴劑 專為嬰兒而設，有助促進骨骼、牙齒、免疫系統及健康肌肉發展。配方每滴含有10微克，相當於400IU的維他命D3。符合美國兒科學會對母乳或配方餵哺的1歲以下嬰兒的每日建議量*，確保嬰兒健康地成長。不含人造香料、色素及防腐劑。每日只需一滴即可安心地滿足嬰兒每日所需。

主要功效：

- 提升鈣質吸收，為寶寶建立強健骨骼
- 促進肌肉強度及正常發展
- 促進嬰幼兒健康牙齒成長
- 鞏固及提升免疫能力

適用人士：哺乳嬰幼兒，缺乏戶外活動及關注骨骼、肌肉、牙齒及免疫健康的嬰幼兒

營養資料

食用份量：1滴 (0.036毫升)
每包裝所含食用份量：約139

每食用份量

維他命D3 (來自羊脂)	10微克 400國際單位
能量 (千卡)	0.3
蛋白質 (克)	0
總脂肪 (克)	0
-飽和脂肪 (克)	0
-反式脂肪 (克)	0
碳水化合物 (克)	0
-糖 (克)	0
鈉 (毫克)	0

成份	天然特級初榨橄欖油，天然維他命D3 (來自羊脂)
保存方法	開封前：請垂直存放於乾燥及陰涼地方 (最佳溫度為攝氏15-25度之間)，並避免陽光直接照射 開封後：連同瓶蓋放於雪櫃 (4°C) 內
內容量	5毫升
此日期前最佳	如盒所標示 (日月年)

*每天飲用少於1升配方奶的嬰兒。

除非得到兒科醫生指導，每天不要超過1滴。若樽蓋內安全封條或滴管破損或丟失，請勿服用。請放置在兒童不能觸摸的地方。

美國CATALO 客戶服務熱線：(852) 3556 8686
網頁：CATALO.COM **產品編號 3386**